
Referat af bestyrelsesmøde den 13. 08.2016 i Rimsøhuset.

Bestyrelse og suppleanter deltog – 10 personer i alt.
Kasserer Jette deltog ligeledes. 

Rimsøhusets fremtid.

Økonomiudvalget har afholdt møde om husets fremtid. Man er blevet enige om at indstille til 
kommunalbestyrelsen at huset sælges og hvis det ikke kan sælges, skal det rives ned. 
Kommunalbestyrelsen afholder møde den 23. august.
Det vil være en god ide at møde op til kommunalbestyrelsesmødet for at markere vores 
interesse for huset. 

Efter en runde bordet rundt stod det klart at vi gerne vil beholde huset men at flere 
medlemmer tvivler på vores økonomiske muligheder og ikke er indstillet på f.eks. optagelse af 
lån. 
Desuden vil det være et meget stort arbejde der skal lægges i at skulle ud at finde penge til et 
eventuelt køb af huset og det er vi ikke alle instillet på, ikke alle har tiden  m.v. til at 
overkomme at skulle ud af finde penge til et eventuelt køb af huset.

Vi indkalder til et stormøde onsdag den 31. august kl. 19.00.
Der serveres øl og vand.
Der sættes en annonce i avisen.
Der reklameres på Facebook – (aktive borgere i alle byerne).

Eneste punkt på dagsordenen: Rimsøhusets fremtid.
Kim fremlægger hvilke muligheder der kan være.
Bestyrelsen anbefaler ikke nogen løsning. 
Bettina har sagt ja til at være ordstyrer.
Rapport og budget ligger på bordene.
Såfremt der melder sig folk til at arbejde for et køb og senere drift af huset, nedsættes der en 
arbejdsgruppe til dette arbejde.


